
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice č. I/2021 

 
Termín: 20.01.2021 v 19:00 hod. 
Místo:  Obecní úřad Olešnice 
Přítomní:   zastupitelé: Zdeněk Šich, Mgr. Radek Čermák 

           Martin Deči , Vojtěch Marek, Radomír Salaba, Jiří Hovorka, Dana 
           Ševrová, Tomáš Franců 

 dle prezenční listiny  
Omluveni: Miloš Marek 
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Martin Deči, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Příprava dotací 
2) Ostatní agenda úřadu 

 
Schválení programu: PRO 8  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Schválený rozpočet obce na rok 2021 a rozpočtové opatření č. 3/2020 bylo vyvěšeno 

• Nájemníci obecního bytu v KD byli informováni o zvýšení nájemného 
• Vyhláška o poplatcích za KO byla vyvěšena 
 
Starosta obce přivítal zastupitele v novém roce a zahájil 1. Zasedání v roce 2021 
 

1) Dotace 
Jedná se o využití prostoru bývalého špejcharu, máme projekt na hospodářskou budovu v rozměrech 7,6 x 13,55 m. 
Martin Deči oslovil firmu Moderní garáže a nechal zpracovat cenovou nabídku, která je představena ZO. Stavba je 
určena do našich klimatických podmínek. Je to trapézový vlnitý plech. Napěněný jako sendvič, z obou stran chycený 
v rámečku. Jedná se o lehkou konstrukci. Stěny s 2 sekčními vraty se středovou příčkou. Vrata jsou počítána na 
rozměr osobního vozidla.  Celková cena vč. montáže a doprav je 405 tis.  
Další varianta je udělat stavbu klasicky – vyzdění – ale ta by vyšla dráž (ccs 600 tis.)  
V obou variantách se ještě musí připočíst další úpravy přilehlého pozemku – zámková dlažba před stavbu atd.. – 
úprava bezprostředního okolí. 
Pan Deči navrhuje, že by se v rámci jednoho dotačního titulu udělat tuto stavbu v jednom roce a  v dalším roce 
udělat další projekt – okolí atd. v dalším dotaci. 
Starosta obce upozorňuje, že jsme z tohoto dotačního titulu již čerpali dvakrát a v obou případech max výši 400 tis. 
Pan Deči podotýká, že pokud bychom letos požádali o dotaci a neobdrželi ji, v dalším roce nám za tuto zamítnutou 
dotaci přibudou + body. 
Každopádně je nutné řešit i přípravu na tuto stavbu, bez ohledu na to jak bude řešena. Příprava připojení elektřiny 
atd… 
Závěr: Starosta tedy navrhuje rozhodně připravit podezdívku pro objekt. Každopádně bychom šli pouze do stavby 
dvojgaráže (nikoliv ze zadní části ještě další objekt) 
 

2) Ostatní agenda 
Starosta informoval ZO o jednání probíhající na zasedaní VHS.  
 
Info MŠ. Došlo k dohodě s paní ředitelkou, že se nechá zpracovat cenová nabídka na výměnu akumulačních kamen. 
Zatím máme k dispozici nabídku od f. Elektrodružstvo Turnov, která tam pravidelně provádí servis akumulačních 
kamen. Cena je stanovena ve výši 226 tis. Byla oslovena i paní Soldátová, zda by na toto byla možná nějaká dotace. 
Obdrželi jsme kontakt na energetického auditora, kterého jsme kontaktovali, zda by byla nějaká možnost získání 
dotace. Většina dotací na kamna jsou spojena s energetickou úsporou.  
 
 



Usnesení: 
 

 

ZO neschvaluje: 
 
 

ZO ukládá: 
 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 20.10 hod. 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
  
 Martin Deči ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prezenční listina ZO č. 1/2021 konaného dne 20.01.2021 
 
 
 
 

Zdeněk Šich ……………………………………………….                                                                                                          

Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 

Vojtěch Marek ……………………………………………….. 


